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Beantwoording technische vragen  
       
Onderwerp: Investeringskredieten Sport 
Indiener(s): Stadsbelangen Vlaardingen 
Datum vragen: 27 november 2023 
Portefeuillehouder: Arnoud Proos 
Datum beantwoording: 29 november 2023 

 
Geachte heer Van der Bie, 
 
Op 27 november 2023  jl. heeft u onderstaande vragen gesteld over de investeringskredieten sport. 
 
Hieronder het antwoord op uw vragen. 
 
Vraag 1:  
Wordt er nu wel of niet gekeken naar het ledenaantal per vereniging?  

o Zo ja, wat is het kwalitatieve gewicht van deze parameter. Ofwel, hoe belangrijk is deze 
parameter. 
 

Antwoord 
Ja.. We vragen jaarlijks in de beheeroverleggen naar het aantal leden van de vereniging, deze worden 
niet geverifieerd met de landelijke sportbonden. Zie verder het antwoord op vraag 4. 
 
Vraag 2:  
Graag ontvangt SBV overzicht van de gegevens uit het door de gemeente gebruikte KISS systeem 
(zie uw beantwoording eerdere technische vragen) van 2022. 
 
Antwoord: 
De KISS rapportage van het jaar 2022 is in de bijlage toegevoegd. Deze rapportage: 

• Is een uitsplitsing naar sport en zegt niks op verenigingsniveau 

• Geeft informatie over lidmaatschap bij een NOC*NSF aangesloten vereniging. Het zegt niets 
over sportdeelname. Hier zitten bijvoorbeeld ook ondersteunende leden bij. 

• Geeft weer hoeveel Vlaardingers lid zijn van een vereniging. Dat kunnen ook verenigingen 
buiten Vlaardingen zijn. Andersom geldt dus ook dat mensen buiten Vlaardingen lid zijn van 
een vereniging in onze stad. Daar zegt de rapportage niks over. 

 
Vraag 3:  
Kunt u nog 1x uitleggen hoe exact wordt gemeten hoe een veld wordt beoordeeld en wanneer een 
veld moet worden vervangen?  
 
Antwoord: 
Onze accommodaties worden elk jaar door een externe partij beoordeeld op gladheid, torsie, 
waterdoorlatendheid, balrol en balstuit. Een veld moet altijd aan minimale kwaliteitseisen voldoen voor 
het gebruik voor sportbeoefening. Afhankelijk van de beoordeling, wordt een veld vervangen of krijgt 
het onderhoud.  
 
Vraag 4:  
Heeft de intensiteit van gebruik van velden invloed op het sportbeleid? 
 
Antwoord: 
De intensiteit van het gebruik heeft geen invloed op het sportbeleid. In het Integraal Huisvestingsplan 
Bewegingsonderwijs/Sport wordt gekeken naar het aantal voorzieningen op basis van het aantal 
inwoners. Het IHP wordt volgend jaar uiterlijk in Q4 opgeleverd.  
 
Voor het gebruik van velden zijn in huurovereenkomsten afspraken gemaakt. In deze overeenkomsten 
is een maximale bespelingsgraad opgenomen: 

 
- De velden mogen voor het houden van vriendschappelijke wedstrijden en toernooien als volgt 

worden bespeeld:  
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a. Natuurgras:  
• maximaal 3 uur per dag per veld in het voorseizoen (na opening van de velden tot aan het 

begin van de competitie);  
gedurende de competitieperiode is bespeling toegestaan voor zover deze de 
geldende bespelingsnorm niet overschrijdt.  

b. WETRA:  
• kunststof versterkt: maximaal 800 uur per seizoen;  
• niet-kunststof versterkt: maximaal 300 per seizoen.  
c. Kunstgras:  
• onbeperkt  

- In geval van weersomstandigheden als hevige regenval, sneeuw, vorst of opdooi zal de consul van 
de betrokken sportbond uitwijzen of het veld al dan niet bespeeld kan worden. 
 
- De vereniging dient zich hieraan te houden en bij het behalen van de maximale bespelingsgraad 
dient een ledenstop ingevoerd te worden of met andere sportverenigingen afspraken te maken over 
gebruik van andere velden in Vlaardingen. De vastgestelde kaders van 16 november 2023 over vitale 
sport- en beweegaanbieders bieden een handvat voor de minimale bespelingsgraad. Op basis van de 
financiële scan en de vitaliteitsscan kan de gemeente daardoor het gesprek aan over de vitaliteit, het 
aantal leden en een minimale bespelingsgraad en hoe de vereniging hier op in kan spelen met behulp 
van verenigingsondersteuning. Eigenaar behoudt zich het recht voor op dagen en uren dat geen 
gebruik wordt gemaakt van de velden deze in overleg met en na instemming van de gebruiker te laten 
gebruiken door een door eigenaar aangewezen derden of door eigenaar zelf. 
 
De gemeente onderhoudt intensief contact met de voetbalverenigingen om de bespelingsgraad te 
monitoren.  
 
Vraag 5:  
Zijn er investeringsaanpassingen geweest op basis van intensiteit van gebruik van velden?  

o Zo ja, wanneer en welke clubs op basis van welke argumenten?  
o Zo nee, waarom niet, op basis van welke argumenten? 

 
Antwoord: 
Er zijn jaarlijks investeringsaanpassingen geweest op basis van de intensiteit van het gebruik van 
velden. Hierbij een aantal voorbeelden: 
 

• in 2020 is het MIP geactualiseerd en op basis van de keuring Atletiekunie is er voor het jaar 
2021 een budget aangevraagd om de atletiekbaan op te knappen om de atletiekbaan in stand 
te houden tot volledige renovatie in 2024. 

• Daarnaast is veld 4 van Victoria’04 naar voren gehaald (van 2024 naar 2023) omdat uit de 
keuring bleek dat de renovatie noodzakelijk was. 

• Veld 2 en 3 van VMHC Pollux stonden respectievelijk voor het jaar 2024 en 2025 op de 
planning en zijn vanwege de sporttechnische waardes al in 2023 gerenoveerd. 

 


